

الاتحاد البرلماني الإفريقي

AFRICAN PARLIAMENTARY UNION

30, Roume Bd, P.O.Box V 314 Abidjan, Côte d'Ivoire
Telephone : (225) 27 20 30 39 70 to 74 / 27 20 30 39 79
E-mail : upa1@aviso.ci ; upa2@aviso.ci; apunion.org@gmail.com
Web site : <http://www.apunion.org>



12 شباط/فبراير 2024

N° 02124/APU/SG

الموضوع: اجتماع المجموعة الجيوسياسية الإفريقية للاتحاد البرلماني الدولي
(جنيف - 22 آذار/مارس 2024، القاعة B&C، الطابق الأرضي (مركز جنيف الدولي للمؤتمرات) -
من الساعة 17:00 ولغاية الساعة 20:00)

معالي الرئيس،

بالنيابة عن رئيس المجموعة الجيوسياسية الإفريقية، سعادة السيد منذر بون، نائب رئيس المجلس الشعبي الوطني في الجمهورية الجزائرية الديمقراطية الشعبية، يشرفني أن أبلغكم أنه بمناسبة الجمعية العامة الـ 148 للاتحاد البرلماني الدولي المقرر عقدها في الفترة من 23 إلى 27 آذار/مارس 2024 في جنيف (سويسرا)، ستعقد المجموعة الجيوسياسية الإفريقية اجتماعها يوم الجمعة 22 آذار/مارس 2024 من الساعة 17:00 ولغاية الساعة 20:00، القاعة B&C (مركز جنيف الدولي للمؤتمرات). يرجى الاطلاع أدناه على مشروع جدول أعمال هذا الاجتماع.

نتطلع إلى لقاء وفدكم في هذه المناسبة، وأرجو أن تقبلوا، معالي الرئيس، أسمى آيات التقدير.

(التوقيع والختم)

إيدي جادو بوبكر

الأمين العام للاتحاد البرلماني الإفريقي

منسق المجموعة الإفريقية



مشروع جدول الأعمال

1. ملخص عن اجتماع المجموعة الإفريقية (لواندا، تشرين الأول/أكتوبر 2023)
2. تقرير ممثلي المجموعة الإفريقية في اللجنة التنفيذية للاتحاد البرلماني الدولي
3. البند الطارئ المقرر إدراجه في جدول أعمال الجمعية العامة الـ148
4. الشواغر خلال الجمعية العامة الـ148
5. ما يستجد من أعمال





AFRICAN PARLIAMENTARY UNION

30, Roume Bd, P.O.Box V 314 Abidjan, Côte d'Ivoire
Telephone : (225) 27 20 30 39 70 to 74 / 27 20 30 39 79
E-mail : upa1@aviso.ci ; upa2@aviso.ci; apunion.org@gmail.com
Web site : <http://www.apunion.org>

N° 02124/APU/SG

12th February, 2024

**RE: Meeting of the African Geopolitical Group of the IPU
(Geneva - 22 March, 2024, Hall B & C, Ground floor (CICG) - 5.00 p.m. to 8.00 p.m)**

Rt Hon. President,

On behalf of the President of the African Geopolitical Group, the Hon. Monder BOUDEN, Deputy-Speaker of the People's National Assembly of Algeria, I have the honor to inform you that on the occasion of the 148th Assembly of the Interparliamentary Union (IPU) to be held from March 23 to 27, 2024, in Geneva (Switzerland), the African Geopolitical Group will hold its meeting on Friday, March 22, 2024 from 5:00 p.m. to 8:00 p.m., Hall B & C (International Conference Center - Geneva). Please kindly find below the draft agenda for this meeting.

Looking forward to meeting your delegation on this occasion, please accept, Rt Hon. President, the assurance of my highest consideration.



IDI GADO Boubacar
APU Secretary General
Coordinator of the African Group

DRAFT AGENDA

1. Summary of the African Group meeting (Luanda, October 2023)
2. Report of the Representatives of the African Group in the IPU Executive Committee
3. Emergency item to be included in the agenda of the 148th Assembly
4. Vacancies during the 148th Assembly
5. Other business